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Pani Miroslawa Kr6l
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Szanowna Pani,

Odpowiadajqc na Pani interpelacjg z dnia 20 czerwca 2018 roku informujg, ze
zarowno prezydent miasta Gdyni Wojciech Szczurek, jak i dzialajqcy w jego imieniu
wspolpracownicy, regularnie spotykajq siq z mieszkahcami miasta.

Celem tych licznych i stale odbywajqcych siQ spotkan jest prowadzenie
z mieszkaf cami otwartego dialogu . Przylqlo sig, ze majq one charakter indywidualny, dziqki
czemu biorqcy w nich udzial mieszkahcy majE mozliwo66 przedstawienia swoich problemow,
czqsto skomplikowanych i osobistych, trudnych ze wzglqdu na ich zlo2onoSc czy prywatne
aspekty do zaprezentowania podczas publicznej dyskusji, w warunkach sprzyjajqcych
nawiqzaniu bezpoSredniego kontaktu. Od poczqtku biezqcego roku do dnia 3 lipca odbylo sig
okolo 120 takich spotkari.

Formq spotkari z mieszkaricami sq prowadzone w Gdyni konsultacje spoteczne,
dotyczqce najbardziej istotnych zagadnieri zwiqzanych z 2yciem miasta. Jednym
z przyklad6w sq zakohczone w ostatnich dniach konsultacje na temat przyszloSci i kierunku
mozliwych zmian ulicy Starowiejskiej, podczas ktorych zarlwno mieszkaricy, jak prowadzqcy
w tym miejscu swojq dzialalno6i przedsigbiorcy, mogli wypowiedzie6 siq na temat swoich
potrzeb i oczekiwari wobec samorzqdu zwiqzanych z tq nieslychanie wa2nq dla miasta ulicq.

Z powa2aniem,
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